
Pospešiti denacionalizacijo
O tem, kako se v občini izvaja Zakon

o denacionalizaciji, je septembra razpravljal
tudi skupščinski odbor za družbenoekonom-
ske odnose. Po uvodnem poročilu in razpra-
vi je sprejel več sklepov. Tako predlaga
občinskemu izvršnemu svetu, da pri pristoj-
nem občinskem upravnem organu pospeši
aktivnosti za vzpostavitev ažurne evidence
zemljišč, s katerimi razpolaga občina in so
predmet postopka o denacionalizaciji. Člani
odbora so menili, da je treba samo poročilo
tudi dopolniti z navedbo razlogov, ki vpliva-
jo na dolgotrajnost postopkov. Od uveljavi-
tve zakona — decembra lani pa vse do sep-
tembra letos je bilo od 499 vlog izdanih
5 odločb! Poleg razlogov pa morajo biti na-
vedeni tudi ukrepi, ki bodo pripomogli k hi-
trejšemu reševanju zahtev za denacionaliza-
cijo. Tako dopolnjeno poročilo pa bo šlo
v skupščinsko razpravo. Poslanci pa morajo
biti tudi seznanjeni s sestavo komisij za de-
nacionalizacijo, ki jih je imenoval občinski
izvršni svet. Sicer pa so člani ugotovili, kar
je razvidno tudi iz poročila, da na dolgotraj-
nost postopkov denacionalizacije vpliva tudi
pridobivanje tako imenovanih zgodovinskih
izpiskov pri zemljiški knjigi (to traja tudi
5 mesecev in več), ki jih občinski upravni

Prednostno reševanje
zahtev kmetov

Med vlogami za denacionalizacijo — tistimi
pred uveljavitvijo zakona (1023) in tistimi po
njegovem sprejemu (499), ki so prišle na vi-
škorudniško občino, zadeva zahteve kemtov
po vrnitvi kmetijskih zemljišč. Le-ti so tudi
najbolj nezadovoljni s počasnostjo vračanja,
kar je za nekatere povsem razumljivo, saj
imajo sedaj »svojo« zemljo v najerau in to tudi
plačujejo (n.pr. zemlja, ki so jim jo dale v na-
jem Ljubljanske mlekarne). O tera so sprego-
vorili tudi na občinskem izvršnem svetu in
sklenili, da bodo predlagali skupščini ob
obravnavanju poročila o uresničevanju dena-
cionalizacije v občini, naj sprejme sklep
o prednostnem reševanju zahtev kmetov, ki
imajo v najemu svoja zemljišča.

organ zahteva po uradni dolžnosti v ugotovi-
tvenem postopku. Predolgo pa se vlečejo
tudi druge »birokratske« zadeve, saj je na
primer občinski sekretariat podal pri mest-
nem sekretariatu za notranje zadeve zahtev-
ke za izdajo potrdila o državljanstvu in bil
šele po štirih mesecih od vložitve zahtevkov
obveščen, da so vloge nepopolne.


